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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyi támogatást kaptak az iskolák informatikai 
eszközök beszerzésére az elmúlt egy évben?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A köznevelési intézmények számára komoly megterhelést jelent a járvány kezdete óta az, hogy a 
pedagógusok, diákok számára biztosítva legyenek a megfelelő informatikai eszközök. A kormány 
többször megígérte, hogy segíti ezzel kapcsolatban is az érintetteket, azonban nem tudjuk, hogy 
pontosan mekkora összeget költöttek el a járvány kezdete óta informatikai fejlesztésekre. Ezért 
kérem tételesen számoljon be arról, mekkora összeggel támogatták az iskolákat és pontosan milyen 
eszközökre költötték el ezt a pénzt!

Tisztelettel várom válaszát!


